
رئیس سازمان خصوصی سازی:

وزارت اقتصــاد هنــوز ســهام
خودروســـازان را ارزش گـــذاری

نکرده است
رئیـس سازمـان خصوصـی سـازی بـا
بیـان اینکـه حـذف قیمـت گـذاری
دســتوری خــودرو اشتــراک نظــر
داریم، گفت: وزارت اقتصاد هنوز
سهام خودروسازان را ارزش گذاری

نکرده است.

https://sedaayetejaarat.ir/%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af-%d9%87%d9%86%d9%88%d8%b2-%d8%b3%d9%87%d8%a7%d9%85-%d8%ae%d9%88%d8%af%d8%b1%d9%88%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d8%a7%d9%86-%d8%b1%d8%a7-%d8%a7/

